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Vänsterpartiets kandidat nr 14 till  

Knivsta kommunfullmäktige 

 

Jag är född i Linköping i början av 1950-talet. Nu bor jag, efter flytt från Uppsala till Knivsta 2010, 

med man, hund, katter och höns i en före detta sommarstuga i Krusenberg och jag älskar att vara 

utomhus, gärna på hästryggen.  

Sedan september 2018 är jag pensionerad universitetsadjunkt i musik. 

Förutom att jag kandiderar till Knivsta kommunfullmäktige (plats 14) kandiderar jag även till 

regionfullmäktige (plats 8). Jag har dessutom varit ersättare i partföreningens styrelse och deltagit i 

valberedningen. 

Jonas Sjöstedt fick mig att bli medlem i Vänsterpartiet. Han är klok och mycket tydlig med vad partiet 

står för. Vänsterpariet är det enda parti som tydligt står för att den ekonomiska politiken är viktigast 

om en vill öka jämlikheten i samhället. 

Min viktigaste fråga som jag vill driva i Knivsta är mer bildning och förskole- och skolfrågor. 

Jag är sångerska och musikpedagog och anser att alla estetiska uttryck är bland det viktigaste i 

samhället om vi vill att människor ska vara bildade och förstå världens komplexitet och alla 

människors lika värde. 

”Estetiska uttryck är bland det 

viktigaste i samhället om vi vill 

att människor ska vara bildade 

och förstå världens komplexitet 

och alla människors lika värde.” 


